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TobyMac vydal svoj prvý album od smrti svojho syna
TobyMac, bývalý frontman skupiny DC Talk  a držiteľ 
viacerých cien Grammy, vydal svoj prvé album od roku 

2019, kedy jeho syn Truett McKeehan zomrel ako 21-ročný 
na predávkovanie drogami. Smrť syna ho natoľko zroni-
la, že nebol schopný vydať nič nového, okrem niekoľkých 
demo nahrávok a záznamu koncertného vystúpenia, ktorý 
obsahoval aj pieseň „21 Years“, v ktorej vyjadril smútok nad 
stratou syna. Nový album Life After Death (Život po smrti) 
obsahuje piesne plné smútku a náreku, ale aj  prehlásenia 
trúchliaceho otca o Božej dobrote.

Alice Cooper začína deň 
s kávou, Bibliou a mod-
litbou
Rocker Alice Cooper je 
známy svojimi svojrázny-
mi show, ktoré obsahujú 
gilotíny, elektrické kreslá 
a falošnú krv, ale v zákulisí 
je oddaným kresťanom, 
ktorý každý deň začína  
a končí modlitbou. „Vstá-
vam ešte pred východom 

slnka; o 5 hodine ráno. Rovno z postele si idem uvariť kávu, 
vezmem si Bibliu a potom strávim ďalšiu hodinu jej čítaním 
a  modlitbou... Prečítam pár kapitol denne. Dostáva ma to  
do pozitívnej nálady,“ Cooper povedal, že len málokedy sa 
dostáva do postele neskôr ako o 11 v noci a „potom sa chvíľu 
modlím“. Rozhovor zakončil svojimi úvahami o diablovi  
a o tom, ako majú ľudia často o tejto bytosti mylnú predsta-
vu. „Verím v nebo a peklo. Ľudia si predstavujú diabla s rohmi 
a chvostom. Človeče, to si ale tak ďaleko od pravdy! Diabol 
bude ten najlepšie vyzerajúci a najjemnejšie hovoriaci chla-
pík v miestnosti. Vďaka nemu sa budete cítiť veľmi dobre. 
Ale radšej si dávajte pozor, pretože má s vami úplne iné plá-
ny.“ 74-ročný spevák povedal, že to bolo kresťanstvo, čo „sa 
zmocnilo môjho života a všetko sa v mojom živote zmenilo 
a v konečnom dôsledku ma to nasmerovalo na správnu ces-
tu“. „Piť pivo je ľahké. Zničiť hotelovú izbu je ľahké. Ale byť 
kresťanom, to je ťažká úloha. To je tá pravá vzbura,“ povedal 
Cooper.

Britská raperka sa po videní Krista stala kresťankou
Raperka M. I. A., ktorá sa preslávila na prelome tisícročia, 
bola vychovaná ako hinduistka, ale v roku 2017 sa podľa 
nej všetko zmenilo po tom, čo zažila videnie Ježiša. V ne-
dávnom rozhovore povedala: „Ako hinduistka som bola 
veľmi spokojná s tým, že som dospela k nájdeniu seba 
samej. Ale vo vízii som videla Ježiša Krista. Je to veľmi 
bláznivá vec, pretože to prevrátilo môj svet hore noha-
mi. Všetko, čo som si myslela a čomu som verila, už ne-
platilo.“ Čo sa budúcnosti týka, je raperka priama: „Veci 
sa majú tak, že aj keby ma to malo stáť kariéru, nebudem 
klamať. Budem hovoriť pravdu a poviem vám, čo mám 
na srdci a v hlave. Ak sa teraz vrátim a poviem, že Ježiš je 
skutočný, má to zmysel, aj keby sa v podstate všetci moji 
fanúšikovia mohli obrátiť proti mne,“ 
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John Cooper proti progresívnej teológii
John Cooper, frontman skupiny Skillet hovorí o zmene, ktorá je stále oči-
vidnejšia medzi kresťanskými interpretmi. Stále viac sa uberajú smerom  
k progresívnej teológii a reagujú na ňu s túžbou po prijatí, namiesto toho, 
aby sa opierali o Písmo. 48-ročný otec dvoch detí je v kresťanskom hudob-
nom priemysle považovaný za podivína. Pravidelne využíva svoju platfor-
mu na to, aby sa zaoberal horúcimi otázkami, ako sexuálna etika, postmo-
derna, potraty a dekonštrukcie z biblického pohľadu. Jeho odvaha mala aj 
následky. Keď hľadal vydavateľa pre svoju knihu, vydavateľstvá sa báli ju 
vydať a radšej vydali knihu niekoho oveľa menej slávneho, z ktorej sa pre-
dalo menej a zarobili menej peňazí. Na základe svojho skoro tridsaťročného 
pôsobenia v hudobnom priemysle Cooper povedal, že veľa kresťanských 
piesní „píšu ľudia, ktorým by ste nezverili svoje deti, aby ich učili v nedeľnej 
škole“. Podľa neho biblická negramotnosť medzi vyznávajúcimi kresťanmi 
priviedla mnohých z nich do stavu, že už neveria, že Písmo je autoritou. 

Nové album od Kutless
Oregonskí rockeri Kutless sa nikdy netajili tým, 
že sú kresťania, a  že sa svojimi textami snažia 
priniesť poslucháčom Božie Slovo, a  zároveň 
ukázať, že chvály sa dajú robiť aj rockovým spô-
sobom. Napriek tomu, že ich hudobný štýl je asi 
najmäkší rock, aký som kedy počul, Kutless s ním 
mali veľké problémy, a  to paradoxne od kres-
ťanov, ktorí tvrdili, že v  kresťanskej hudbe rock 
nemá miesto, na chválu sa nesmú používať bicie 
nástroje, a že sú uctievačmi satana. Pred ich kon-
certmi stáli mladí kresťania a protestovali proti 
nim, „vyžrali“ si od nich teplé aj studené. Teraz 
po dvadsiatich rokoch je už situácia iná a Kutless 
predstavuje svoj 11. album s  názvom „Twenty“ 
obsahujúci remaky ich najväčších hitov. 

Róbert Vysocky

Eminem v novej piesni chváli Ježiša 
Americký spevák Eminem vo svojej novej 
piesni chváli Ježiša a na sociálnych sieťach 
rozvíril diskusiu o svojej osobnej viere.  
V novej piesni Use This Gospel chvá-
li Ježiša a vzdáva hold Biblii. Singel, 
ktorý vznikol v spolupráci s raperom 
Kanye Westom, je na novom albume 
D. J. Khaleda God Did. Pôvodná pie-
seň bola zaradená na albume Kanye 
Westa s názvom Jesus Is King z roku 
2019. Eminem v nej rapuje o svojom vzťahu s Bohom a hovorí:  
„Držím sa, ale neviem, či to ešte dlho vydržím; dnes je deň, keď 
vkladám všetku svoju dôveru a vieru v Teba, Otče. Tak svojho Spa-
siteľa vzývam; nech ma zachrániš z týchto hlbín zúfalstva; tak nech 
tí démoni radšej odkráčajú preč ako po schodoch; pretože On je 
môj pastier; som vyzbrojený Ježišom, mojou zbraňou je modlitba.“




